
Zn: KRG.A012.1..2024

Protokół Nr 112024

z posiedzenia Komisji Rozrvoju Gospodarczego
odbytego w dniu T lutego 2024 roku.

Ad pkt 1.

Posiędzenie Komisji otworzył jej Przewodniczący Jan Rutowicz witając na
wstępie zebranych członków.
Stwięrdził,, Że na stan 5 członków zgodnie z listą obecnoŚci w posiedzeniu udziat
bierze 5, co stanowi quorum do podejmowania prawomocnych decyzii.

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu.

Następnie Przewodniczący Komisj i powitał :

- wójta Gminy Henryka Koniecznego,
- Zastępcę WÓjta KrzysztofaBajora,
- Skarbnik Gminy Annę Wajnberger'
- Sekretarza Gminy Barbarę Badelską,
- Inspektora ds. pozyskiwania funduszy
europejskich Pawła Pękalę,

- kierownik GOPS Agnieszkę Czechorvsk4,
- inspektora Jacka Stachurskiego.

Lista obecnoŚci stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.

Ad pkt 2.
Przewodniczący Komisji zapoznał Z proponowanym porządkiem posiedzenia,.

który stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokofu.

Komisja jednogłoŚn ie ptzyjęłaporządek posiedzenia w następuj4cym brzmięniu:
1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum.
2. Prryjęcie porządku posiedzenia Komisj i.
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego wspólnego posiedzenia Komisji

z dnia 19 grudni a 2023 roku.
4. Sprawozdartię z dział:a|ności Komisji Rozwoju Gospodarczego za2a23 rok.
5. Zapoznanie się z procesem przygotowania inwestycji zaplanowanych na fa74

rok.
6" Zapoznanie się z projektami uchwał nanajb|izszą sesję Rady Gminy.
7. Sprawy róinę i wolne wnioski.
8 . Zakoftczęnie posiedzenia.
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Ad pkt 3.

Następnie Komisja jednogłośnie przyjęła protokół zę wspólnego posiedzenia
Komisji odbyego w dniu 19 grudnia2A23 r.

Ad pkt 4.

W tym punkcie Przewodniczący Komisii przedstawił sprawozdanie z ptacy tej
Komisji za f023 rok. Do przedstawionego sprawozdania nie było pytań i stanowi
załącznik lYr 4 do protokofu.

Ad pkt 5.

Przewodniczący poprosił o zabranie głosu inspektora ds. pozyskiwania środków
funduszy europejskich Pawła Pękalę, który przedstawił informację o zadaniach
inwestycyjnych na 2024 rok.

Powiedział ofl, ie zadania inwestycyjne rozpoczęto już W f023 roku
przygotowując postępowania przetargowę Zukończeniem inwestycji w 2024 roku.

Wśród planowanych inwesĘcji znalazĘ się : ,,Modernizacja infrastruktury
drogowej i oŚwietleniowej oraz budowa infrastruktury rekreacyjnej w miejscówoŚci
SkÓrnice _ II etap, modernizacja infrastruktury drogowej i oświetleniowej wraz
z budową miejsc postojowych i infrastruktury rekreacyjnej na terenie Gminy Fałków,
utworzenie i wyposazęnia Klubu dziecięcego, Rewita|izacja zbiornika rekreacyjno -
p.poi. w miejscowości Wąsosz, budowa świetlicy w miejscowości Budy, renowacja
i odtworzenie wartości historycznych i zabytkowego cmentarza z okresu l.ej Wojny
Światowej w Fałkowie, modernizacja stadionu w Fałkowie, zakup ciężkiego
samochodu ratowniczo - gaŚniczęga wraz zwypasazeniem.

W budzecie Gminy Fałków zapisane są dotacje na następujące zadania:

I. Zabezpieczenie ,zachowanie i utrwalenie substancji zabytkowego zespotu

kościoła parafialnego p.w. Świętej Trójcy w Fałkowie.

2. Renowacja wieĘ na zabytkowym kościele parafialnym oraz mauzolęum
fundatorów ko ścioła na cm ent ar Zu pr Zyko Śc ielnym w Częrmni e.

3. Wykonanie prac konsęrwatorskich przy zabytkowych organach w koŚciele
parafialnym w Czermnie.



Radny Jan Dziuba zapy,tat, C4 wszystkie drogi ujęte w planowanych inwesĘcjach
będę mięć asfaltową nawierzchnię.

Inspektor Paweł Pękala odpowiedział, Że wszystkie drogi ujęte w planie modernizacji
mają mięć asfaltową nawierzchnię.

Ad pkt 6.

W tym punkcie jako pierwsza o głos poprosiła Skarbnik Gminy Anna
Wajnberger i przedstawiła projekt uchwĄ w Sprawie niewyodrębniania funduszu
sołeckiego w 2025 roku.
lJzupełniając p. wójt Henryk Konięczny dodał, ie w całej gminie trwaj4 przeróiłe
inwesĘcje i widać jak się rozrvijamy. Praktycznie w kaidej miejscowoŚci coŚ się
dzieje i wójt jest przeciłvny wyodrębnianiu i wydzielaniu takich środków w budzęcie
gminy naprryszĘ rok. Stąd propozycja tej uchwaty.
Następnie p. Skarbnik przedstawiła projekt następnej uchwĄ, który dotyczył zasad
i trybu udzielania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty
budowlarrę przy zabytkach położonych na terenie Gminy Fałków' wpisanych do

Ęestru zabytków lub gminnej ewidencji zabytków, w ramach Rządowego Programu
odbudowy ZabytkÓw.
w dalszym ciągu obrad zabrała gtos Sękretarz Gminy Barbara Badelska, która
omówiła projekt uchwały doĘczący likwidacji punktów przedszkolnych.
Przedstawiony projekt jest następstwem UchwaĘ Nr LII/37fl20z3 Rady Gminy
w Fałkowie z dnia 29 listopada 2a23 r. w sprawię zamiaru likwidacji punktów
przed szkolnych prowadzonych przez Gm inę Fałków.
Zlikwidowanie punktów przedszkolnych doprowadzi do zniesienia podwójnych
jednostek organizacyjnych reaIizujących wychowanie przedszkolne na tęrenie Gminy
Fałków, poprawi organizację pracy i zarządzanię oddziałami przedszkolnymi
funkcjonującymi w szkołach, korzystnie wpĘnie na jakoŚć oferty edukacyjnej oraz
poziom wychowania.
Następnie projek1 uchwaĘ w sprawie v,ryruŻenia zgody na dokonanię zamiany
nieruchomości gruntowych połozonych w obrębie geodezyjnym Fałków przedstawił
inspektor Jacek Stachurski. Zamiana ta podyktowana jest potrzebaposzerzenia boiska
sportowego dla osiągnięcia wymaganych pomiarÓw. Zamiana nast4pi bez doptat.
Następny projekt uchwały omówiła p. Kierownik GoPS.u Agnieszka Czechowska.
lJchwała doĘczyła asystenta osobistego osoby z niepełnosprawnością _ edycji w fa24
roku.

Ad pkt 7.

W tym punkcie jako pierwszy zabrat głos inspektor ds. drogownictwa Wojciech
Domański, który przedstawił pismo mieszkańca Adelinowa doĘczącę usytuowania
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przystanku autobusowego w tej miejscowości. Inspektor poinformował, że najbliisąl
przystanek od tej wsi jest w miejscowości Budy, a odległość to 750 metrów.
Komisja wniosek tęn zaopiniowała negatywnie, poniewaz nie ma racjonalnego
uzasadnienia dla budowy nowego przystanku w odlegtości 750 metrów od
istniejącego.
Następnie radny Robęrt Bomba zwrócił się z zapytaniem o mozliwość usytuowania
prrystanku ,,busowego'' w Wąsoszu przy drodze powiatowej w sąsiedztwie posesji
Iręneusza Pluty.

Ad pkt 8.

W związkłl zę zrea|izowaniem porz4dku posiedzenia Przewodniczący Komisji
podziękował wszystkim zaudziat i zamknąt posiedzenie.

Na tym protokół zakonczono.

ProtokÓłowała.
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